
DPr-BRM-II.0012.6.15.2015 

Protokół nr 17/VIII/2015 
 

posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej 
Rady Miejskiej w Łodzi 
z dnia 25 sierpnia 2015 r. 

 
 
I. Obecność na posiedzeniu: 
 
stan Komisji   -   11 radnych 
obecnych   -   10 radnych 
nieobecnych  -     1 radny    tj. p. Władysław Skwarka 
 
oraz zaproszeni goście. 
 
 
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
II. Porządek obrad: 
 

Przewodniczący Komisji p. Adam Wieczorek powitał obecnych na sali radnych oraz 
zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum 
niezbędne do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  
Następnie odczytał proponowany porządek obrad.  
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
nadania statutu Miejskiej Przychodni „Dąbrowa” w Łodzi – druk nr 192/2015. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
wyrażenia zgody na połączenie spółek o nazwach Centrum Medyczne im. dr. Ludwika 
Rydygiera spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz Miejskie Centrum 
Medyczne „Śródmieście” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością – druk  
nr 176/2015. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
połączenia samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej o nazwach 
Miejska Przychodnia „Dąbrowa” w Łodzi oraz Miejska Przychodnia „Chojny” 
w Łodzi – druk nr 178/2015. 



 2

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Nowy obraz pomocy społecznej w 
Łodzi” w ramach poddziałania 7.1.1 w ramach Priorytetu VII Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013”  – druk nr 179/2015. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2015 rok – druk  
nr 194/2015. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na 
lata 2015-2040  – druk nr 195/2015. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych w roku 2015 na realizację zadań w zakresie 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Łodzi – druk nr 
191/2015. 

8. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
 
Następnie Przewodniczący Komisji poinformował, że niniejszy porządek został poszerzony 
Aneksem nr 1: 
 
Proponowany porządek obrad został poszerzony o następujące sprawy: 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
Wspierania Rodziny w Łodzi na lata 2015-2017” – druk nr 197/2015.  

 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad druku nr 197/2015 zawartego w Aneksie nr 1. Wyjaśnił, że druk został dostarczony do 
skrytek radnych w przeddzień posiedzenia w godzinach popołudniowych i wielu radnych 
pobrało druk dopiero dziś rano, co uniemożliwiło zapoznanie się z jego treścią.  
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał wniosek pod głosowanie. 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja 6 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała wniosek. 
 
 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2015 rok – druk  
nr 194/2015.  
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2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na 
lata 2015-2040 – druk nr 195/2015. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
nadania statutu Miejskiej Przychodni „Dąbrowa” w Łodzi – druk nr 192/2015. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
wyrażenia zgody na połączenie spółek o nazwach Centrum Medyczne im. dr. Ludwika 
Rydygiera spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz Miejskie Centrum 
Medyczne „Śródmieście” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością – druk  
nr 176/2015. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
połączenia samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej o nazwach 
Miejska Przychodnia „Dąbrowa” w Łodzi oraz Miejska Przychodnia „Chojny” 
w Łodzi – druk nr 178/2015. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Nowy obraz pomocy społecznej w 
Łodzi” w ramach poddziałania 7.1.1 w ramach Priorytetu VII Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013”  – druk nr 179/2015. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych w roku 2015 na realizację zadań w zakresie 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Łodzi – druk nr 
191/2015. 

8. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
 
Radni przyjęli wniosek przez aklamację.  
 
 
III. Przebieg posiedzenia i ustalenia. 
 
Ad. 1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2015 rok – druk  
nr 194/2015 – wraz z autopoprawką. 
 
Skarbnik Miasta p. Krzysztof Mączkowski poinformował, że niniejszy druk zawiera 
również autopoprawkę i omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką.  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 
Faza pytań i dyskusji.  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski zapytał jakie działania podjęte zostaną  
w ramach akcji przeciw dopalaczom.  
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p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że odbędą się szkolenia dla policji i straży miejskiej poszerzające wiedzę o dopalaczach oraz 
kampania społeczna skierowana do młodzieży.  
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja 8 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad. 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 
2015-2040 – druk nr 195/2015. 
 
Skarbnik Miasta p. Krzysztof Mączkowski omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 
Faza pytań i dyskusji.  
 
 
Pytań nie zgłoszono.  
Brak głosów w dyskusji.  
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja 8 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad. 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
nadania statutu Miejskiej Przychodni „Dąbrowa” w Łodzi – druk nr 192/2015.  
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik omówił 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
Faza pytań. 
 
 
Pytań nie zgłoszono. 
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Faza dyskusji.  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski wyraził opinię, że radni nie mają 
przekonania co do proponowanej formy łączenia jednostek i przygotowań wydziału do 
najbliższej kontraktacji. Dlatego też  radni Klubu Prawa i Sprawiedliwości będą głosować 
przeciw temu projektowi uchwały.  
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja 6 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad. 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
wyrażenia zgody na połączenie spółek o nazwach Centrum Medyczne im. dr. Ludwika 
Rydygiera spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz Miejskie Centrum Medyczne 
„ Śródmieście” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością – druk nr 176/2015.  
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik omówił 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
Faza pytań i dyskusji.  
 
 
Przewodniczący Komisji p. Adam Wieczorek zapytał czy administracja połączonego 
podmiotu przenosić się będzie do siedziby przy ul. Rewolucji. 
 
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że dopiero po połączeniu placówek, a do tego czasu pozostanie przy ul. Próchnika.  
Z początkiem sierpnia br. nastąpi przyłączenie ZOZ „PaLMA”, z początkiem listopada 
natomiast nastąpi połączenie o którym mówi niniejszy projekt uchwały.  
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania, Komisja 6 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
połączenia samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej o nazwach Miejska 
Przychodnia „Dąbrowa” w Łodzi oraz Miejska Przychodnia „Chojny” w Łodzi – druk  
nr 178/2015.  
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p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik omówił 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
 
Faza pytań i dyskusji.  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski zapytał o wysokość oszczędności  
wynikających z połączenia części administracyjnej placówek.  
 
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że oszczędności te dotyczyć będą jedynie etatu dyrektora i wyniosą ok. 120 tys. zł rocznie.  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski zapytał, czy w miejsce osoby dyrektora 
pojawi się stanowisko koordynatora.  
 
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że tak. Stanowisko zajmie pracujący tam lekarz i będzie otrzymywał dodatek ok. 500 zł 
miesięcznie. 
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski zapytał, czy w najbliższym czasie 
planuje się przeznaczyć dodatkowe środki finansowe dla pracowników MP „Chojny”. 
 
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że ze strony Miasta nie ma możliwości prawnej przekazywania środków na płace 
pracowników. Wypłata podwyżek, czy premii to wewnętrzna decyzja dyrektora jednostki.  
Z posiadanych informacji wynika, że MP „Chojny” wypracowała zysk i dyrektor rozważa 
wypłacić z tego tytułu podwyżki lub premie.  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski odpowiedział, że byłby to miły gest ze 
strony odchodzącego dyrektora. Zapytał czy w jednostce  po połączeniu pozostaną 
dotychczasowe specjalizacje.  
 
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że na pewno pozostaną do czasu kolejnej kontraktacji. Przyszłe specjalizacje zależeć będą od 
tego jak w przypadku tej placówki NFZ będzie je kontraktował. W ocenie wydziału może nie 
zostać zakontraktowana neurologia ze względu na zbyt małą liczbę punktów.  
 
 
Przewodniczący Komisji p. Adam Wieczorek zapytał o zagospodarowanie pomieszczeń 
MP „Chojny” po dotychczasowej administracji.  
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p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że z posiadanych przez wydział informacji wynika iż wstępnie planuje się tam utworzyć 
stomatologię.  
 
Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja 5 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad. 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Nowy obraz pomocy społecznej w Łodzi”  
w ramach poddziałania 7.1.1 w ramach Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007-2013”  – druk nr 179/2015.  
 
p.o Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Małgorzata Wagner omówiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
 
Faza pytań. 
 
 
Pytań nie zgłoszono.  
 
 
Faza dyskusji. 
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski zapytał, czy nastąpi kontynuacja tego 
programu.  
 
 
p.o Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Małgorzata Wagner 
odpowiedziała, że kontynuacja podobnego lub takiego samego projektu nie jest możliwa, 
natomiast MOPS jest przygotowany do udziału w projektach programu operacyjnego.  
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja 8 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad. 7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 
uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych przeznaczonych w roku 2015 na realizację zadań w zakresie 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Łodzi – druk nr 191/2015.  
 
p.o Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Małgorzata Wagner omówiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
Faza pytań i dyskusji.  
 
 
Przewodniczący Komisji p. Adam Wieczorek zapytał czy środki finansowe będą mogły 
zostać uruchomione dopiero po przyjęciu niniejszej uchwały przez Radę Miejską.  
 
 
p.o Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Małgorzata Wagner 
odpowiedziała, że trak.  
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja 10 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych  
i braku głosów wstrzymujących się, jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad. 8. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że pisma które wpłynęły do Komisji (wymienione 
poniżej) przekazane zostały radnym droga mailową. 
 
 
- dwa pisma NSZZ Pracowników Łódź-Bałuty oraz NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” przy ZOZ 
Łódź-Bałuty - sprzeciw wobec ewentualnemu odwołaniu dyrektora oraz komercjalizacji 
placówki  
 
 
- Klub Integracji Lokalnej „LONIA” – pismo w sprawie przyznania bezpłatnej komunikacji 
miejskiej na przejazdy na zajęcia klubowe  
 
 
- pismo „SOLIDARNOŚĆ” przy ZOZ Łódź-Bałuty oraz NSZZ Pracowników ZOZ Łódź-
Bałuty – prośba o wprowadzenie pod obrady Komisji sprawy dalszej działalności SP ZOZ 
Łódź-Bałuty 
 
 
- skarga p. ........................ na działanie dyrektora Centrum Świadczeń Socjalnych – odmowa 
prawa do zasiłku rodzinnego, odmowa prawa do dodatku do zasiłku rodzinnego 
 



 9

Skargę do rozpatrzenia otrzymał Przewodniczący Komisji p. Adam Wieczorek.  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski zapytał, czy planuje się dyskusję na 
temat sytuacji w ZOZ Łódź-Bałuty.  
 
Przewodniczący odpowiedziała, że otwarty jest na propozycje radnych w tym względzie.  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski wyraził opinię, że działania wydziału 
zdrowia wobec dyrektora ZOZ Łódź-Bałuty urągają zasadom współżycia społecznego choć są 
dozwolone prawnie. Dyrektor stracił pracę z dniem w którym otrzymał wymówienie.  
 
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik wyjaśnił, że 
dyrektor ZOZ piastował to stanowisko z tytułu powołania i zgodnie z prawem w momencie 
odwołania przestaje nim być. Nie ma tu mowy o okresie wypowiedzenia.  
 
 
Przewodniczący Komisji  zapytał, czy prawdą jest, że dyrektor wyjechał za granicę wraz  
z kodami do dokonywania przelewów, co uniemożliwiło wykonanie przelewów dotyczących 
wynagrodzeń pracowników.  
 
 
p.o Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Robert Kowalik odpowiedział, 
że do wydziału również dotarły takie informacje i będzie w tej sprawie prowadzone 
postępowanie wyjaśniające.  
 
 
Radny p. Tomasz Głowacki zapytał o mające się odbyć spotkanie z Wiceprezydentem 
Miasta Łodzi p. Tomaszem Trelą w sprawie wzrostu wynagrodzeń w MOPS.  
 
 
Przewodniczący Komisji  odpowiedział, że do Komisji nie wpłynęła żadna informacja w tej 
sprawie choć radni deklarowali wolę uczestniczenia w tym spotkaniu.  
 
 
Radny p. Tomasz Głowacki zapytał czy Komisja powróci do dyskusji w sprawie wzrostu 
wynagrodzeń w MOPS.  
 
 
Przewodniczący Komisji  zapewnił, że tak.  
 
 
p.o Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Małgorzata Wagner wyjaśniła, 
że spotkanie o którym mowa odbyło się 1 lipca br. Uczestniczyła w nim wraz  
z Wiceprezydentem Miasta Łodzi p. Tomaszem Trelą oraz Dyrektorem Departamentu Spraw 
Społecznych p. Sławomirem Granatowskim. Podczas spotkania ustalono zasady  
i przedstawiono organizacjom związkowym opracowany przez MOPS system z prośbą  
o przygotowanie systemu podziału środków w poszczególnych grupach zawodowych.  
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W ubiegłym tygodniu dotarła do MOPS informacja ze strony organizacji związkowych, jest 
ona w zależności od związku bardzo różna, co powoduje problem w jej przedstawieniu 
radnym oraz Wiceprezydentowi Miasta i wymaga dodatkowego opracowania. Propozycja 
dotyczy dodatkowych 200 zł do wynagrodzenia podstawowego. Notatka z tego spotkania 
zostanie przesłana radnym drogą mailową. Kwota ta zostanie umieszczona w planie budżetu 
na 2016 rok.  
 
 
Radny p. Tomasz Głowacki wyraził ubolewanie, że radni nie zostali skutecznie 
powiadomieni o tym spotkaniu. Zwrócił się z prośbą o umieszczenie w kolejnym porządku 
posiedzenia punktu dotyczącego wzrostu wynagrodzeń w MOPS.  
 
 
Przewodniczący Komisji  zaproponował kolejne posiedzenie Komisji 9 września br.  
 
 
 
Innych spraw nie zgłoszono.  
 
 
 
Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 
 
 
 
   Protokół sporządziła      Przewodniczący Komisji 
 
Magdalena Czerkawska             Adam Wieczorek 
 
 


